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>1.中秋节英语祝福语简短10字
1、千好万好事事好，月圆情圆人团圆，祝：中秋节快乐，万事如意，心想事成!
Thousands of good things, everything is good, the moon is round, people are reunited, I wish: Happy Mid Autumn Festival, all the best, wish everything!
2、月到中秋分外明，问候祝福伴你行，祝愿你人逢喜事精神爽，人团家圆事业成，幸福安康身体硬，心想事成你总赢，预祝中秋节快乐!
On the Mid Autumn Festival is particularly bright, greetings and blessing with you line, I wish you every happy event, spirit cool, family circle career, happiness and health, hard body, wish you always win, I wish a Happy Mid Autumn Festival!
3、饭局再多也没有我对你的祝福多，工作再累也没有我对你的牵挂累，为了能让我轻松你就应了我吧，中秋必须快乐幸福。
The Mid Autumn Festival is too tired for me to be happy. I have to be happy for you.
4、嗨，嫦娥让我给你带个话，今年中秋给她留点月饼渣，她明年会给你送个大金月饼。祝中秋节快乐!
Hi, Chang\'e asked me to give you a message. Leave some moon cake residue for her this mid autumn festival, and she will send you a golden moon cake next year. Happy Mid Autumn Festival!
5、福星高照，喜气长留!祥云浮紫阁，喜气溢朱门!帘短能留月，楼高不碍云!兰经香风满，松窗夜月圆!
Good luck and good luck! Auspicious cloud floating purple Pavilion, joy overflowing Zhumen! Curtain short can stay on the moon, high does not hinder the clouds! Orchid fragrance full, pine window night full moon!
6、今夜月明人尽望，不知秋思落谁家。送上香甜的月饼，连同一颗祝福的心!
I don\'t know whose home to miss in autumn. Send sweet moon cake, together with a blessing heart!
7、月儿渐圆，情儿渐浓，心儿渐切，我代表全国人民提前祝你中秋快乐!以后收到的祝福都是我安排的，为人要低调，千万莫声张。
On behalf of the whole nation, I wish you a happy mid autumn festival in advance! After receiving the blessing is my arrangement, for people to be low-key, never sound Zhang.
8、用我的拥抱换你的转身，只需要一瞬间的决定，还有一秒钟的眼神，中秋到了，圆满的日子也就来临了，给团圆一个空间!
With my hug for your turn, only a moment of decision, and a second of eyes, the Mid Autumn Festival is coming, the perfect day is coming, give a space for reunion!
9、中秋的月亮，在窗外静静地悬着。我楞楞地看着它，仿佛它是一面明镜，你我在互相注视，互致绵绵思意和祝福心上人中秋快乐!
The moon of the Mid Autumn Festival is hanging quietly outside the window. I look at it, as if it is a mirror, you and I are looking at each other, mutual continuous thinking and wish my sweetheart a Happy Mid Autumn Festival!
10、八月十五月儿圆，在这月圆人不圆的时候，远方的我衷心祝你万事如意。
August 15 full moon, in this full moon is not round, I sincerely wish you all the best in the distance.
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1、Happy Mid-autumn Festival!
中秋快乐!
2、Wish you and your family a happy Mid-autumn Festival!
祝你和你的家人中秋快乐!
3、On the Mid-Autumn Day, may your life always be filled with happy times and may all your wishes come true. Happy Mid-Autumn Day!
中秋佳节来临之际，愿你笑脸如鲜花常开!愿望个个如愿!中秋快乐!
4、Wish us a long life to share the beauty of this graceful moonlight, even thousands miles apart.
但愿人长久，千里共婵娟。
5、A bright moon and stars twinkle and shine. Wishing you a merry mid-autumn day and a happy life.
皓月闪烁，星光闪耀，中秋佳节，美满快乐!
6、On the night of Mid-Autumn Day, a brigh tmoon and shining stars bring my best wishes to you.
中秋的夜晚我将明月和星星排成最美的祝福：中秋快乐!
7、Let the round moon accompany you and me.The bright moon will take my wishes and blessings to you. Happy Mid-Autumn Festival! May the round moon bring you a happy family and a successful future.
让最圆的明月陪伴你和我，让明月传达我的心愿与祝福。祝福中秋佳节快乐，月圆人圆事事圆满!
8、I am glad that you are with me on the full moon night. I want to whisper to you that Happy Mid-Autumn Day，my dearest.
很高兴在这月圆之夜你与我相聚在一起。我只想轻轻对你道声中秋快乐，我最亲爱的。
9、No matter where you are from, regardless whether we gather or leave, all those blessings are forever linked in my mind. I wish you success and only things beautiful!
无论天南海北，不论相聚与离别，有份祝福永远挂在我心中，祝你一切圆满美好!
10、The Mid-Autumn Day approaches. Although I am far from home, I have conviction in my mind. I wish my family happiness and blessings forever.
一年中秋又来到，远在他乡的我，心中只有一个信念——祝家中的亲人们永远幸福安康!
>3.中秋节英语祝福语简短10字
1、月儿圆了，是该送祝福了，细风里，明月下，愿你和家人团圆美满，幸福安康。
The moon is full, it is time to send blessings, in the breeze, under the moon, wish you and your family a happy reunion, happiness and well-being.
2、中秋节月更明，天上的星空望着我独自成欢，佳节邀明月，与君同尽欢！
The Mid-Autumn Festival is brighter. The stars in the sky look at me and make me happy alone. In the festival, we invite the bright moon to enjoy ourselves with you.
3、繁星耀九洲，明月寄相思；千里人相隔，两心遥相依。
Stars shine on nine continents, the moon sends love; thousands of miles apart, two hearts depend on each other.
4、千里试问平安否？且把思念遥相寄。绵绵爱意与关怀，浓浓情意与祝福，中秋快乐！
Is it safe to ask a thousand miles? And send your thoughts to each other. Continuous love and care, strong feelings and blessings, happy Mid-Autumn Festival!
5、月圆之夜明月当空是！无论我们的距离多遥远，都挡不住我对你深深的思念！
On a full moon night, the bright moon is in the sky! No matter how far away we are, I cant stop my deep miss for you!
6、秋夜，秋风，中秋月。天明，月亮，汝更靓。秋风月，中秋夜，思乡切。
Autumn Night, Autumn Wind, Mid-Autumn Moon. Dawn, moon, you are more beautiful. Autumn Wind Moon, Mid-Autumn Night, homesickness.
7、年年中秋待月圆，月圆最是相思时。祝中秋佳节，全家团圆美满！
Mid-Autumn Festival every year to the full moon, the full moon is the most Acacia. I wish the Mid-Autumn Festival a happy family reunion!
8、月圆了，你和我的心同样的圆满，你的成功就从次开始。
When the moon is full, you will be as successful as my heart, and your success will begin again.
9、窗前明月光，你我在远方，中秋思故乡！
Bright moonlight in front of the window, you and I are in the distance, Mid-Autumn homesick!
10、秋意撩人，愿在初秋的夜晚你我享受，皓月当空，思意正浓。
Autumn inspires people. May you and I enjoy the early autumn night. The bright moon is in the sky, and our thoughts are strong.
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1、祝合家欢乐幸福伴，吉祥如意乐开怀，中秋节快乐!
I wish you happy company, good luck, Happy Mid Autumn Festival!
2、愿你幸福永长随，阖家团圆乐悠悠。祝中秋节快乐!
I wish you happiness and family reunion forever. Happy Mid Autumn Festival!
3、把友情彼此传递，浓情暖在你我。筑刻永恒，快乐中秋。
Pass the friendship on to each other, and warm the feeling between you and me. Build eternal, Happy Mid Autumn Festival.
4、情义浓，吐芬芳，一声问候暖心肠。中秋节快乐!
Strong love, fragrance, a warm greetings. Happy Mid Autumn Festival!
5、此佳节，人间有;愿祝你：乐团圆，心更美，福长久!
This festival, the world has; wish you: happy reunion, more beautiful heart, long-term happiness!
6、明月今夜有，举杯共赏月，不知君在何方，今日中秋节。
The moon is here tonight. I raise my glass to enjoy the moon. I don\'t know where you are. Today\'s Mid Autumn Festival.
7、花好人更好，月圆人团圆，心有千千结，自有相知人。
Flower good people better, the full moon people reunion, the heart has thousands of knot, own know each other.
8、看月光，赏夜景，喝着小酒吃月饼，中秋节快乐!
Look at the moonlight, enjoy the night view, drink wine and eat moon cakes, Happy Mid Autumn Festival!
9、愿你爱情花开永不败，生活美满心愿圆。祝中秋快乐!
May your love blossom forever and your life be happy. Happy Mid Autumn Festival!
10、中秋，让月光送去我的祝福：团圆，快乐每一天!
Mid Autumn Festival, let moonlight send my blessing: reunion, happy every day!
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1、秋风清，秋月明，相思相见，知何日？祝中秋节快乐！
The autumn breeze is clear, the autumn moon is bright, Acacia meets, know when? Happy Mid-Autumn Festival!
2、雪花啤酒：开心有理由，一次吃两个月饼！
Snow beer: Happy reason, eat two mooncakes at a time!
3、中天皓月明世界，遍地笙歌乐团圆。
Zhongtianhao Yueming world, everywhere Sheng song Orchestra reunion.
4、明月千里寄相思！月亮代表我的心！
Send Acacia Thousands of miles in the bright moon! The moon represents my heart!
5、大宝：月饼？明天咱也吃一回试试去啊！
Dabao: moon cakes? Lets try it again tomorrow.
6、花好人更好，月圆人团圆，心有千千结，自有人相知。
Its better to spend a good person, to reunite a full moon, to have a thousand knots in ones heart, to know each other.
7、床前明月光，看得我心慌；抬头望明月，低头想新娘。
The bright moonlight in front of the bed makes me panic; I look up at the bright moon and think of the bride.
8、人说每逢佳节倍思亲，我道思亲之时更思你。想你就在月圆时。
People say that I miss you more when I miss you more during the holidays. I think you are at the full moon.
9、轻轻的一个吻，已经打动我的心，深深的一段情，叫我思念到如今。
A gentle kiss, has touched my heart, a deep feeling, so that I miss now.
10、快到中秋了，祝福你节日快乐！天天拥有一份好心情，记得给我打电话啊！
Its almost Mid-Autumn Festival. Happy holidays to you! Have a good mood every day, remember to call me!
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